附件：
健康防护承诺书

本人（全名）        ，护照号码：         ，拟于    年  月   日乘（入境中国航班号）     入境中国（入境城市名）     ，为减少疫情感染风险，特此承诺：1、从起飞地赴华前14日内包括进行核酸和血清特异性IgM抗体检测后都严格自我闭环管理，做好个人隔离和防护，避免和外界接触。2、在赴机场途中、机场内及在机舱内全程佩戴口罩，严防旅途感染风险。3、赴华后严格遵守当地防疫规定。 
签名：        
年  月  日 

Letter of Commitment of COVID-19 Prevention

 I (Full name:                          , Passport number:              ) am going to fly to         , China, on    /   /   by the flight of           . For the sake of my own and others, I hereby promise to: 1. self-quarantine, take precautionary measures and avoid contact with others in my original departure place prior 14days to departure date including the period after receiving NAT and serum-specific IgM antibody test; 2. wear mask on my way to and during the stay at the airport, and keep mask on during the flight to prevent the risks of infection;3. comply with containment regulations of the local government upon arrival in China. 

Signature:              Date: ____/____/_____(Day/Month/Year)
